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Abstract (en)
The slide piece (4) is movable by a key bit or closing cylinder closure lug. The slide piece has a slot for a pin on the bolt and is held in a clamped
position by a locking piece in the form of a catch (26) and catch-lug (27). The slide piece is parallel to the inverted plate (3) and is movably guided in
at least two spaced-apart guides. There is a spring arrangement (36) for returning the slide piece, positioned between the slide piece and the main
plate (2). When the bolt is completely returned, and the spring arrangement tensioned, a lug grips behind a catch on the spring-loaded locking lever
(6). A release lever (7) corresponds to the locking lever.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Einsteckschloß (1) mit einem im Schloßgehäuse an einem Schieber (4) geführten Riegel (5), wobei die dem Schieber
(4) aufgezwungene Bewegung auf den Riegel (5) über einen diagonal zur Stulp (3) verlaufenden im Schieber (4) angeordneten Schlitz (14)
übertragen wird. Die Erfindung richtet sich darauf, daß der Schieber (4) beim Riegelrückschluß gegen die Kraft einer Feder (36) vorgespannt und
in vorgespannter Lage gesperrt wird, derart, daß bei Betätigen eines Auslösehebels (7) die Sperre aufgehoben und dadurch vom Schieber (4)
schlagartig der Riegelvorschluß ausgelöst wird. <IMAGE>
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